

Title (en)
Adjustable reclining furniture.

Title (de)
Verstellbares Liegemöbel.

Title (fr)
Lit articulé basculant.

Publication
EP 0426603 A1 19910508 (FR)

Application
EP 90510001 A 19901002

Priority

- ES 8903673 A 19891003
- ES 9000883 A 19900328

Abstract (en)
The bed has two lateral support frames (1, 1') which are symmetrical and are higher at the head end (2). The mattress support frame has three parts (3, 4, 5) which are joined together by transversal axles (6, 7). Pairs of levers (9, 10) join the ends of the axles and are articulated on an axle (8) on the base (2') of the frame. A telescopic bar (12) is fixed between the articulation (11) of one pair of levers (9, 9') and the base of the frame. It has a spring (13) round it which holds the bed in position. One branch (10') of the other pair of levers is telescopic.

Abstract (fr)
Il se compose d'une structure support formée par des bâts, sur la structure desquels le sommier est assemblé, divisé en trois secteurs (3, 4, 5) qui sont reliés d'une manière articulée au moyen d'axes transversaux, (6, 7) la pression exercée par l'usager sans descendre du lit produisant un mouvement basculant des trois tronçon (3, 4, 5) du sommier, grâce au fait que le tronçon supérieur (3) bascule sur un axe (17) prévu dans la structure support, (2) disposé entre l'extrémité supérieure et inférieure du tronçon supérieur (3) du sommier, l'usager pouvant fixer la position voulue au moyen d'un mécanisme de blocage. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 20/08

IPC 8 full level
A47C 20/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 20/08 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2433516 A1 19760122 - WOLTER KARSTEN
- [A] FR 793812 A 19360201
- [A] CH 604628 A5 19780915 - LANZ IND TECHNIK AG

Cited by
CN109602207A; DE4300426A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0426603 A1 19910508

DOCDB simple family (application)
EP 90510001 A 19901002